
 

 

  

   

  

 

 

 

 

 

   

 

  

   

    

  

  

 

 

 

  

 

20020358

Middelburg 19 juni 2020 

Geachte heer, mevrouw, 

GroenLinks Middelburg heeft op 14 april dit jaar schriftelijke vragen gesteld aan het 

college of zij met de Provincie en Connexxion in overleg willen treden om de huidige 

bus-route te handhaven. Door wegonderhoud was de oorspronkelijke route 

omgeleid. 

Op 12 mei kregen wij bericht dat de gemeente al in overleg was met de Provincie en 

Connexxion. Ze konden onze vragen daardoor nog niet beantwoorden. 

Ongeveer een week later lazen wij in de krant wat het voornemen van de gemeente 

was. Op onze schriftelijke vragen hebben wij tot op heden nog geen antwoord 

ontvangen. 

Wij hebben de schriftelijke vragen gesteld omdat we van verschillende bewoners 

hadden gehoord dat er vaak onveilige situaties ontstaan. Zojuist fietste ik door de 

Hoogstraat en kon met eigen ogen zien hoe onveilig het is als er achter elkaar twee 

bussen op de heen en terugweg door de straat rijden. 

Voor fietsers is dit niet te doen! 

Ik hoop dat ik met dit bericht de reden van ons schrijven heb kunnen uitleggen. 

Met vriendelijke groet, 

Fractievoorzitter GroenLinks Middelburg 



  
 

    
 

 
 
 

  
   

 
 

 
 

 
  

 
   

 
 

  
  
   

 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

Geachte meneer/mevrouw 

Bijgesloten de reactie van de gemeenteraadsfractie van GroenLinks. 

Vriendelijke groet,  

Van: 
Verzonden: donderdag 18 juni 2020 12:47 
Aan: 

Onderwerp:  opheffen  bushaltes Koestraat  en Turfkaai in  Middelburg  

20020358

Geachte mevrouw/heer, 

Hierbij vraag ik uw aandacht voor en protesteer ik tegen het opheffen van de bushaltes 
Turfkaai en Koestraat in Middelburg. 
De tijdelijke opheffing door werkzaamheden was zeer verstorend voor bewoners van de Sint 
Jansbuurt en een groot deel van het stadscentrum. 

Ik ben geïnformeerd dat u dit permanent wil maken. 
Het is niet redelijk om bewoners en de vele bezoekers van het stadscentrum te forceren 
meer dan 500 meter te lopen om met een stadsbus te kunnen reizen. 

Ik hoop dat u deze kwestie ter discussie stelt en voorkomt dat deze opheffing doorgevoerd 
gaat worden. 

Hoogachtend, 


	Onderwerp: opheffen bushaltes Koestraat en Turfkaai in Middelburg



